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  Protokół Nr II/14 z Sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach  

z dnia 18.12.2014,  

 

miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego, 

                   godz. 10.00 -14.30 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia II sesji RM dokonał Przewodniczący Rady  Jan Magda, który powitał radnych          

i  przybyłych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził wymagane quorum do 

podejmowania prawomocnych decyzji Rady. Obecnych na sesji 14 radnych, lista obecności 

radnych i zaproszonych gości stanowi zał. Nr 1 i 2 do protokołu.  

 

2. Przyjęcie ślubowania radnego.   

 

Przewodniczący poinformował, że w związku z nieobecnością Pana Zbigniewa Mittelstadta 

na I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w dniu 28.11.2014 r., w związku z koniecznością 

wyjazdu na rehabilitację, ślubowanie radnego zostanie przyjęte na dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący odczytał tekst roty ślubowania, zgodnie z zapisem art. 23a, ust.1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie terytorialnym o  treści: 

,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”,  Pan Mittelstadt powiedział: Ślubuję,  ,,Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący poinformował, że aktualnie obradujemy w ustawowym, 15 osobowym 

składzie  radnych. 

 

3. Wnioski do porządku  obrad. 

 

Przewodniczący zaproponował porządek obrad w przedłożonej propozycji, zwracając się z 

pytaniem, czy  ktoś z Radnych proponuje zmiany do porządku.  

1.Radny  Filip Szyszkowski poinformował Radę, że składa na ręce Przewodniczącego RM 

zawiadomienie o utworzeniu Klubu Radnych pn. Forum Obywatelskie, w skład którego 

wchodzą:  Filip Szyszkowski – Przewodniczący, Anna Oleksy Wiceprzewodnicząca oraz 

członkowie klubu: Mateusz Bobek, Adam Jakubowski Dorota Klucha, Andrzej 

Kościukiewicz,  Jan Magda,  Zbigniew Mittelstadt, Janusz Piłat, wniosek  stanowi zał. Nr 2 

do protokołu. 

2.Przewodniczący zaproponował zdjęcie z porządku sesji punktu 20 – projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy ( działki nr 324/5 o pow. 373 m 3 ) 

przy ul. przy ul. M. Skłodowskiej – Curie, z uwagi na fakt, co wyjaśniła Pani Katarzyna 

Kuterba - Gnitecka, że wpłynął wniosek dot. wykupu tej działki. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę w porządku dot. zdjęcia tego  punktu, w 

ślad za czym  kolejne punkty zmieniają kolejność, za wykreśleniem punktu porządku 

opowiedziało się 15 radnych. Całość porządku ze zmianą poddana pod głosowanie uzyskała 

jednomyślność, głosowało 15 radnych.  

Porządek stanowi  zał. nr 3 do protokołu.  
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4. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z I Sesji RM w Międzyzdrojach. 

 

Protokół z I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej został zatwierdzony  przez prowadzących 

obrady: I części Radnego seniora Adama jakubowskiego oraz II części Przewodniczącego 

Rady Miejskiej,  który poinformował że nikt z radnych nie wniósł uwag w terminie 

przewidzianym zapisem § 21.1.pkt 5 statutu Gminy. 

 

Interpelacje złożyli następujący radni: 

1. Radny Jan Węglorz nawiązał do następujących zagadnień: 

- zapytał o materiały rozbiórkowe z ul. Komunalnej i Niepodległości, 

- dlaczego tak opieszale sprzątnę są tereny dzierżawione na promenadzie, co słychać w 

zakresie akcji posesja, zał. Nr 4 do protokołu. 

2. Iwona Czyż zapytała, czy powstałe na ternie Gminy spółki  nie mogą zostać  

przekształcone w jedną spółkę, zał. nr 5    

3. Radny Mateusz Bobek nawiązał do zapytania z poprzedniej kadencji, sprawa dot. urzędu 

pracy i dojazdu  naszych mieszkańców do Kamienia Pomorskiego. Dojazd bardzo  utrudnia 

życie naszym mieszkańcom. Radny zapytał czy istnieje możliwość, aby urzędnik przyjeżdżał 

do naszej gminy, zastanówmy się jak to można rozwiązać. 

4. Radny Bogusław Sutyła nawiązał do zejścia na plażę z molo, sytuacja jest katastrofalna, 

projektanci nie przewidzieli, że będą ubytki piasku do tego stopnia, że będzie istniało 

zagrożenie bezpieczeństwa, zał. Nr 6  

5. Janusz Piłat zapytał o przystanek autobusowy przy Dębie Karczmarz.  Nieudane przystanki 

zostały zabrane, tymczasem w zamian nie ma nic, a mamy okres zimowy. 

6. Radna Anna Oleksy zaapelowała o wsparcie sołectwa odnośnie  połączenia 

komunikacyjnego z Gminą. 

Radny Mateusz Bobek nawiązał do komisji budżetowej, rozważano ten problem i jest to 

również wnioskiem komisji do budżetu 2015r.  

 

Burmistrz zobowiązał się, że udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2014. 

 

Burmistrz  omówił szczegółowo zagadnienie na posiedzeniach komisji. Wynik budżetu nie 

ulega zmianie, zaproponowano kilka wydatków: postępowanie prokuratorskie dot. upadłości 

spółki przy ul Zdrojowej. Zabezpieczamy środki na rzecz syndyka, w konsekwencji mamy 

szansę odzyskać pewne kwoty do budżetu. Kilka mniejszych wydatków to ubezpieczenie 

samochodu, oczyszczanie miasta, drobne remont, oświetlenie, zakup sprzętu dla ZOŚ itp. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie (6 za, 1 wstrzymujący)  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie (3 za przyjęciem,               

2 wstrzymujące) 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrała Radna Iwona Czyż, która wyjaśniła, 

dlaczego osobiście wstrzymała się od głosu, zdaniem radnej  jest to projekt wirtualny, 

poprosiła o wyjaśnienie pewnych spraw – wystosowała w tym celu  pismo, ale nie otrzymała 

odpowiedzi.  

Burmistrz ustosunkował się do wypowiedzi, uważa, że radna myli budżety, mówimy o 

tegorocznym budżecie, natomiast na komisjach analizujemy budżet przyszłoroczny. Poza tym 

Burmistrz wyjaśnił, że  nie mógł odpowiedzieć na pismo, które wpłynęło 17.12 , w piśmie 
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tym radna   wnioskuje o dostarczenie pewnych dokumentów  wymagających przygotowania 

(ustalono w trakcie dyskusji, że należy to traktować jako interpelację). Burmistrz zobowiązał 

się, że w terminie statutowym przygotuje odpowiedzi na pytania radnej, ale na zasadzie 

przetworzenia pewnych danych, które wymagają jednak wcześniejszego przygotowania. 

Pani Czyż zauważyła, że nawiązuje się do wydatków, które zostały poniesione, a nie do końca 

są radnej znane.      

Radna Katarzyna Natkańska zapytała o kwoty związane z oczyszczaniem miasta, 

miało być to wyjaśnione przez Kierownika na sesji,  ale niestety kierownika dzisiaj nie ma.  

Burmistrz przypomniał, że  szczegółowo wyjaśnił to zagadnienie  na komisjach,  są to koszty 

codziennego funkcjonowania,  gdyż Zakład nie otrzymał środków z innych źródeł, brakuje im 

środków do normalnego funkcjonowania. Trudno to rozbić na poszczególne części składowe, 

jest to ogólny bilans.  

Kierownik jest leczony szpitalnie i nie może się stawić na sesji, Burmistrz uważa tę  

nieobecność za usprawiedliwioną. 

Przewodniczący zamknął dyskusję,  poddając  pod głosowanie przyjęcie projektu budżetu, za 

przyjęciem opowiedziało się 12  radnych, wstrzymały się 2 osoby. 

 

Uchwała Nr II/9 /14 stanowi zał. Nr 7 i 8  do protokołu. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/445/13 Rady Miejskiej                    

w Międzyzdrojach z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Międzyzdroje na 2014 rok. 

 

Zagadnienie wyjaśniał  Burmistrz, po stronie dochodów i wydatków te kwoty mają swoje 

odniesienie. W załącznikach są wyszczególnione przychody i koszty. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie (6 za, 1 wstrzymujący)  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie (3 za przyjęciem, 2 

wstrzymujące) 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku  z tym, że nikt z radnych nie zabrał głosu, 

zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się  

12 radnych, wstrzymała się 1 osoba. 

 

Uchwała Nr II/10/14 stanowi zał. Nr 9 i 10  do protokołu. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Zakładu Ochrony Środowiska w 

Międzyzdrojach. 

 

Burmistrz poinformował, że w związku z zamiarem realizowania przez zakład coraz 

szerszego wachlarza usług oraz uszczegółowieniem dotychczasowych zapisów w celu 

wyeliminowania wątpliwości co do możliwości realizacji powierzonych przez Gminę zadań, 

koniecznym jest dokonanie zmian w zapisach statutu zakładu. W zapisie 4 paragrafu są  22 

pozycje , którymi zakład może się zając, natomiast to czy tak będzie, zadecyduje później o 

tym Rada. Zdaniem Burmistrz im więcej zadań zlecimy naszemu zakładowi, tym więcej 

zyskamy dla naszego budżetu.   

 

 

 

STANOWISKA KOMISJI: 
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1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie 5 głosami, 3 osoby 

wstrzymały się. 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 6 głosami za przyjęciem. 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

Radny Janusz Piłat poprosił o dopisanie w § 4 pkt 2 ppkt 1 „ na terenie”, natomiast Radny  

 

Mateusz Bobek nawiązał do konieczności rozważnego podejścia do tego tematu w taki 

sposób, aby otwarcie możliwości wszelkich działań dla ZOŚ i  siłami ZOŚ nie zaburzyła 

wolnego rynku i możliwości brania spraw w ręce mieszkańców, którzy niestety nie mogą 

rywalizować w tym zakresie z ZOŚ,  ponieważ będzie to nierówna walka.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały: za 

wprowadzeniem autopoprawki opowiedziało się 15 radnych. Projekt uchwały łącznie z 

autopoprawką poddano pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych, 

wstrzyma się 1 osoba. 

 

Uchwała Nr II/11 /14 stanowi zał. Nr 11 i 12   do protokołu. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Ochrony Środowiska w Międzyzdrojach, w zakresie dofinansowania                       

i utrzymania stadionu miejskiego w Międzyzdrojach. 

 

Wyjaśniono, że aby przekazać dotację przedmiotową dla zakładu budżetowego w zakresie 

dofinansowania utrzymania stadionu miejskiego przez ZOŚ, należy określić stawkę 

jednostkową na jedną osobę korzystającą z usług w zakresie szkolenia sportowego, 

świadczonych przy wykorzystaniu infrastruktury nieodpłatnie. Gmina powierzyła 

administrowanie i zarządzanie częścią nieruchomości stadionu. Przyjęliśmy  do wyliczenia 

dotacji szacunkową ilość osób korzystających ze stadionu  

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 8 głosami 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 4 głosami, 1 

osoba wstrzymała się od głosu  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w której głos zabrali:    

Katarzyna Natkańska,  zapytała ile pieniędzy wpłynęło za korzystanie z bieżni, Burmistrz 

poinformował, że nie dysponuje takimi danymi, ale można to przy okazji sprawdzić. 

 

Radny Mateusz Bobek, nawiązując do kosztów amortyzacji zaproponował, aby przy tzw. 

nowym rozdaniu  zmierzyć się z tym zagadnieniem, traktując je jako priorytet w roku  2015. 

Zagadnienie to wzbudza wiele kontrowersji i najwyższy czas, aby uporządkować te sprawy. 

  

Przewodniczący zamknął dyskusję,  poddając pod głosowanie  przyjęcie projektu uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 15 radnych  

 

Uchwała Nr II/12 /14 stanowi zał. Nr 13 i 14   do protokołu. 

   

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego w zakresie dofinansowania utrzymania cmentarza komunalnego w 

Międzyzdrojach i Lubinie. 
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Burmistrz wyjaśnił, że proponuje się w roku 2015 ustalenie stawki dotacji przedmiotowej w 

zakresie dofinansowania utrzymania cmentarza komunalnego w Międzyzdrojach i Lubinie 

przez ZOŚ w M-jach, w wys. 18.102,28 zł/ha powierzchni cmentarnej.   

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 8 głosami 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 4 głosami, 2 

osoba wstrzymała się od głosu.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrali radni: 

Pani Iwona Czyż zapytała o kwotę 10 tys. zł  przeznaczoną na odzież dla  pracowników, co 

się zawiera w tej kwocie. 

Burmistrz wyjaśnił, że jest to koszt odzieży dla pracowników, wprawdzie autorem uchwały 

jest Kierownik ZOŚ, którego dzisiaj nie ma , ale prawdopodobnie jest to kwota przeznaczona 

na odzież ochronną. 

W wyniku pytania bardziej szczegółowego radnej Katarzyny Natkańskiej, czy jest to wydatek 

coroczny, czy jedynie kwota jednorazowa, Burmistrz zaprosił na posiedzenie Panią Ewę 

Sulicką - Scholz, która   wyjaśniła, że wydatek ten pewno uzależniony jest od stanu zużycia 

ubrania oraz względów estetycznych.  

 

Radny Mateusz Bobek zaznaczyć, że temat jest niezwykle delikatny, ale musimy pamiętać o 

tym, że kwoty te mają również inne przełożenie, a mianowicie takie, że nasi mieszkańcy 

ponoszą niższe koszty  pochówku, a nasz cmentarz, co również ma swoje znaczenie, jest 

coraz ładniejszy.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie    projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 15 radnych.  

 

Uchwała Nr II/13 /14 stanowi zał. Nr 15 i 16   do protokołu. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Międzyzdroje w 

Zgromadzeniu Celowego Związku Gmin R-XXI. 

 

Stosownie do § 7 Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI w skład Zgromadzenia wchodzi 

po dwóch przedstawicieli gmin uczestniczących w Związku, (w tym wójt) tych Gmin oraz 

wyznaczony przez Radę Gminy przedstawiciel. Są to funkcje nieodpłatne. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 8 głosami. 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 głosami. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów  zamknął dyskusję, 

poddając  pod Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu budżetu, za 

przyjęciem opowiedziało się 15 radnych ( jednogłośnie) 

 

Uchwała Nr II/14 /14 stanowi zał. Nr 17 i 18    do protokołu. 

   

11. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zweryfikowanej propozycji planu 

aglomeracji Międzyzdroje. 



 6 

 

Na poprzedniej sesji przyjęto plan aglomeracji Wapnica -  powiedział Burmistrz teraz 

występujemy z wnioskiem o likwidację aglomeracji Międzyzdroje, wyznaczonej  

rozporządzeniem wojewody. Stosownie so rozporządzenia Ministra Środowiska  w sprawie 

sposobu wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji, zweryfikowana przez Marszałka Woj. 

Zachodniopomorskiego  propozycja aglomeracji, została przesłana do zaopiniowania przez 

Radę Miejską.  Chodzi o zweryfikowanie  propozycji aglomeracji.   Cała kanalizację chcemy 

wykonać zgodnie z ustalonymi terminami  

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 głosami. 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, po czym zamknął,  poddając pod głosowanie przyjęcie 

projektu budżetu, za przyjęciem opowiedziało się 15 głosów.  

 

Uchwała Nr II/15/14 stanowi zał. Nr 19 i 20    do protokołu. 

  

Przewodniczący zaproponował 15 min. przerwę………………… 

 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii” na 2015 rok. 

 

W obradach sesji uczestniczyła pani Kierownik OPS Elżbieta Jakubiak oraz Małgorzata 

Musialska, która omówiła zakres prac nad przygotowanym materiałem. Obydwa materiały 

zostały omówione jednocześnie, gdyż się one pokrywają. 

Przyjmujemy dwa programy, które muszą być realizowane przez OPS, albo inną jednostkę 

wskazaną przez Burmistrza. Pani Musialska przytoczyła ustawy i programy, które regulują te 

sprawy. Zwiększamy dostępność profilaktyki, terapii, rehabilitacji osób uzależnionych. 

Udzielamy również rodzinom poszkodowanych przez nałóg pomocy  społeczno i prawnej 

oraz  ochrony przed przemocą w rodzinie. Są odpowiednie programy tematyczne w 

zależności od potrzeby.  Udziela się również pomocy edukacyjnej w ramach programów, tj. 

świetlice środowiskowe, kolonie i półkolonie, alternatywne zajęcia pozalekcyjne, sportowe, 

siłowe i rozwojowo-profilaktyczne oraz różnorodne zajęcia mające na uwadze realizowanie 

pasji od najmłodszych, po osoby starsze. Raport zostanie sporządzony do 31 marca                  

i przedłożony w Biurze Rady Miejskiej do wglądu. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 

opowiedziało się 7 radnych 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 

opowiedziało się 6 radnych. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w której głos zabrali: 

Radny Filip Szyszkowski nawiązał do wspomnianych pracowni motywacyjnych, jest to 

bardzo nowoczesny sposób na działalności profilaktyczną,  prośba o poparcie takiej 

działalności. 

Radny Mateusz Bobek uważa, że dobrym kierunkiem jest fakt, że  środki pozostają  w 

naszej Gminie. Młodzież ma większy kontakt z terapeutami, co daje większą możliwość 
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oddziaływania. Nowoczesne programy są świetne, gdyż prowadzą  je młodzi ludzie, którzy 

mają  często bazę swoich doświadczeń i przez to lepiej docierają do swojego pokolenia.  

Radny nawiązał do dyskusji, która miała miejsce na posiedzeniu komisji podczas której  

został  wypracowany  wniosek. 

Komisja wnioskuje o udostępnienie komisjom  wglądu w prace programów na etapie ich 

tworzenia. Zaproponowano  powołanie przedstawicieli z każdej komisji do analizy tych 

materiałów . Wniosek komisji został poddany pod głosowanie,   uzyskując 15 głosów.  Skład 

komisji, zgodnie z sugestią radnej Czyż, zostanie ustalony na bieżąco.  

Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 radnych   

 

Uchwała Nr II/16 /14 stanowi zał. Nr 21 i 22    do protokołu. 

   

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

 

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji, zagadnienie było omawiane łącznie. 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 głosami 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 głosami. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 radnych. 

 

Uchwała Nr II/17 /14 stanowi zał. Nr 23 i 24    do protokołu. 

   

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia 

wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych – gminnych w granicach 

administracyjnych miasta Międzyzdroje. 

 

Po kilku latach procedowania, po długich przygotowaniach się do tematu w zakresie 

organizacji ruchu, jesteśmy gotowi do wprowadzenia strefy, powiedział Burmistrz, 

nawiązując do uzasadnienia,  o czym komisja wnioskowała na posiedzeniach, możemy 

oczywiście wykreślić  ten akapit w uzasadnieniu. 

Są  również wątpliwości odnośnie określenie czasu działalności strefy. Istnieje taka 

możliwość, choć wcześniej było to trochę inaczej interpretowane. 

Możemy przyjąć autopoprawki, o które komisja wnioskowała -  powiedział Burmistrz, 

wnioskując również o wykreślenie poz. 14 i 15 ( powtórnie napisane) w paragrafie 1   

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 głosami 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem. 

3.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Szlaski poprosił w § 3 pkt 2 o dokonanie  zmiany zapisu odnośnie 

zmiany terminu  od 1.maja do 30 września. Tak jest w Świnoujściu. 

 

Radny Janusz Piłat zaznaczył, że musimy  pamiętać o tym, że chcemy uporządkować ruch w 

mieście, nie chcemy zarabiać na strefie, propozycja od 1.05. do 30.09 jest dobra. 

 



 8 

 Zdaniem Radnej Katarzyny Natkańskiej koszt uruchomienia tej strefy jest tak wysoki, 

że  powinno ona działać cały rok, może na zasadzie wyłączenia pewnych ulic, należy  

uruchomić strefę na cały rok. 

Zdaniem Radnej Doroty Kluchy koszty utrzymania całoroczne są również wysokie, gdyż 

kosztują nas pracownicy i obsługa. 

Radny Krzysztof Szlaski nie uważa takiej propozycji za  słuszną, skutecznie  odstraszymy  w 

ten sposób turystów, to również musimy wziąć pod uwagę w swoich rozważaniach. 

 Zdaniem Burmistrz utrzymanie strefy poza sezonem byłoby duża bardziej kosztowne, 

aniżeli  w okresie sezonu. Koszty dot. utrzymania całorocznego to niemały koszt, nawet firmy 

stające do przetargu,  mają wątpliwości odnośnie działalności całorocznej. Okres 5 m-cy jest 

rozsądny,  i z tego tytułu mogą być pożytki. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego Krzysztofa 

Szlaskiego - w § 3 pkt 2 dokonać zmiany zapisu odnośnie zmiany terminu  od 1.05 do 30 

września; za wnioskiem opowiedziało się 15 radnych. 
 

Radny Mateusz Bobek odczytał wnioski komisji RGiB o następującej treści: 

 

1.  Zał. nr 2 w miejsce punktu 5.7  wpisać „ Mieszkańców Gminy M-je obowiązują 

następujące zasady parkowania w SPP, w okresie  od 1 maja do 30 września są 

uprawnieni do parkowania w strefie na podstawie zegara parkingowego nie dłużej niż 

przez jedną godzinę. W okresie  od 16 września do 14 czerwca są uprawnienia do 

parkowania w strefie bez ograniczeń na podstawie zegara parkingowego. 

Na zegarze ma się znajdować numer rejestracyjny uprawnionego pojazdu   

 

Zarządzono krótką przerwę w celu zredagowania zapisów. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił posiedzenie, kontynuując ten wątek 

Radny Mateusz Bobek zaproponował; 

W punkcie 7 Regulaminu należy wpisać 

1.  „ Mieszkańcy Gminy M-je, po zwolnieniu z opłaty za korzystanie ze SPP na 

podstawie zegara parkingowego, w czasie nie dłuższym niż  jedna godzina. Na 

zegarze ma znajdować się nr rejestracyjny uprawnionego pojazdu”. 

2. Należy dopisać w punkcie 5.7 następującą treść ” obsługujących pacjentów 

przychodni i podopiecznych OPS”, radny uzasadnił ten zapis. 

3. W sezonie wakacyjnym strefa powinna funkcjonować pomiędzy 8.00 a 23.00             

w okresie sezonu. 

4. W paragr. 3 w punkcie 6 należy zapisać 25 zł, zamiast 20.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski ; 

1. W punkcie 7 Regulaminu należy wpisać  „ Mieszkańcy Gminy M-je, po zwolnieniu z 

opłaty za korzystanie ze SPP na podstawie zegara parkingowego, w czasie nie 

dłuższym niż  jedna godzina. Na zegarze ma znajdować się nr rejestracyjny 

uprawnionego pojazdu”, za przyjęciem opowiedziało się 15 radnych ( anulowano)  

2. Należy dopisać w punkcie 5.7 następującą treść ” obsługujących pacjentów 

przychodni i podopiecznych OPS”, radny uzasadnił ten zapis, za 15 

radnych.(anulowany zapis w wyniku późniejszych ustaleń) 

3. W § 3  ust. 2 wpisać „w sezonie wakacyjnym strefa powinna funkcjonować pomiędzy 

8.00 a 23.00 w okresie sezonu”. Przewodniczący odczytał cały punkt, zgodnie z 

zapisem w projekcie uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 15 radnych. 

4. W Regulaminie zał. nr 2 należy dopisać od 8.00 do 23.00. 
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Pani Mecenas wyjaśniła, że ustawa wskazuje, które podmioty są zwolnione, nie można 

uzupełniać, nie mamy  takiej delegacji do dodatkowych zwolnień,  nie można również 

poszerzać istniejącego katalogu zwolnień od obowiązku opłat. 

 

 Wobec powziętej informacji Przewodniczący wnioskował o anulowanie 

przegłosowanego zapisu  zawartego  w punkcie 2 wniosków do SPP. ( anulujemy bez 

głosowania). 

 

Radny Jan Węglorz zapytał o  parking na Krótkiej, czy pozostają ustalenia odnośnie 

możliwości godzinnego postoju ( tak, tam jest dzierżawa, odpowiedział Burmistrz). 

 

Pkt 11 mówi o zegarze parkingowym – koszt 20 zł,  zastanawiano się, czy jest on roczny, nie 

jest to dookreślone ( tak, zegar  jest roczny ). 

 Wobec dalszych wyjaśnień Pani Mecenas zaproponowała, aby w słowniku regulaminu 

ust 1 po 1.6 - dopisać zegar parkingowy całorocznego użytkowania do 1 godziny. 

 

Przewodniczący wnioskował o anulowanie zapisu: 

W uchwale w § 3 pkt 11 zegar parkingowy roczny, za 15 radnych, dodajemy 1.6 zegar 

parkingowy uprawnia do całorocznego korzystania z SPP do jednej godziny, za 15 radnych.  

W punkcie 5.7 nie ma już zapisu, które wcześniej przegłosowano. 

 

Przewodniczący zaproponował wycofanie wniosków wcześniej przegłosowanych na zasadzie 

odbycia głosowania, za wycofaniem punktów 1 i 2 powyższych  wniosków opowiedziało się 

15 radnych.  

 

Przewodniczący zaproponował wykreślenie punków 14 i 15,  jako punkty  powtarzające się, 

za wykreśleniem opowiedziało się 15 radnych.  

 

W § 3 ust. 1 pkt 6 bilet parkingowy 25 zł, za przyjęciem 15 radnych. 

 

Wykreślenie ostatniego akapitu uzasadnienia, za przyjęciem 15 radnych.  

 

Całość projektu wraz ze zmianami, poprawkami i autopoprawkami opowiedziało się 15 

radnych.  

 

Uchwała Nr II/18 /14 stanowi zał. Nr 25 i 26   do protokołu. 

   

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (działki: nr 487/25 o pow. 3.691 

m² i nr 487/26 o pow. 2.100 m²) przy ul. Nowomyśliwskiej . 

 

Pani Katarzyna Kutereba - Gnitecka  wyjaśniła, że proponuje się przeznaczyć  do 

wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym na okres 20 lat część nieruchomości od pow. 

5.791 m ², z przeznaczeniem na usytuowanie na działce nr 487/25 fokarium wraz z 

infrastrukturą  towarzyszącą. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 

jednogłośnie. 
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2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, oddając głos inwestorom, obecnym na sesji. Aktualnie 

inwestycja jest ukończona w  85 % , realizacja fokarium powinno przebiegać szybciej,  

ponieważ inwestorzy  są bogatsi już  o pewne doświadczenia. Podziękowano za umożliwienie 

realizacji tej inwestycji. 

Radny Janusz Piłat podziękował dzierżawcom za tak fajną inicjatywę,  i tak szybą realizację. 

Poza tym chylimy czoło za wybór terenu, wszyscy inwestorzy chcą wszystko robić na 

promenadzie, tymczasem dzierżawcy wykorzystują tereny, które uatrakcyjniają nam również 

inne części Międzyzdrojów.    

 Radny Bogusław Sutyła nawiązując do przedmiotowej  inwestycji powiedział, że 

tereny w Międzyzdrojów się kurczą. Realizowany projekt to kolejny produkt turystyczny, 

który będzie zachęcał do odwiedzenia Międzyzdrojów. Ciszy nas, że dzierżawa jest obłożony 

uwarunkowaniem zakończenia inwestycji w określonym czasie, pod rygorem  wygaśnięcia 

umowy. Znaczy to, że Burmistrz czuwa i  kontroluje te sprawy, uwalniając kolejne tereny 

inwestycyjne. 

Przewodniczący zamknął dyskusję,  poddając pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 15 radnych.  

 

Uchwała Nr II/19 /14 stanowi zał. Nr 27 i 28   do protokołu. 

   

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy ( teren o pow. 160 m²) przy ul. 

Światowida. 

 

Wiceburmistrz Katarzyna Kutereba – Gnitecka wyjaśniła, że   w związku z koniecznością 

uregulowania stanu prawnego części nieruchomości, położonej przy ul. Światowida, zajętej 

przez budynek mieszkalny, proponuje się przeznaczyć do  wydzierżawienia w trybie 

bezprzetargowym  na okres 10 lat przedmiotowy teren. Pozostała część działki proponuje sie 

oddać w trwały zarząd ZOŚ.   

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 głosami 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 głosami 

Przewodniczący, wobec faktu, że nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji,  poddał pod 

głosowanie przyjęcie projektu budżetu, za przyjęciem opowiedziało się 15 radnych. 

 

Uchwała Nr II/20 /14 stanowi zał. Nr 29 i 30    do protokołu. 

   

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w trwały 

zarząd (teren o pow. 233 m²) przy ul. Światowida . 

 

Wiceburmistrz Katarzyna Kutereba – Gnitecka wyjaśniła, że chodzi o przekazanie części 

nieruchomości 233 m ³ dla ZOŚ,  powstanie tam zaplecza  socjalno – magazynowego dla 

pracowników. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 radnych 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 radnych 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 radnych. 

 

Uchwała Nr II/21/14 stanowi zał. Nr 31 i 32   do protokołu. 

   

18.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(teren o pow. 390 m²) przy ul. Niepodległości. 

 

Wiceburmistrz Katarzyna Kutereba – Gnitecka wyjaśniła, że kolejny wnioskodawca wystąpił 

z wnioskiem o wydzierżawienie terenu przy Niepodległości na okres do 3 lat. Trzyma tam 

konika. 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 radnych. 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 głosów. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie ( bez dyskusji) przyjęcie projektu budżetu, za 

przyjęciem opowiedziało się 15 radnych. 

 

Uchwała Nr II/22/14 stanowi zał. Nr 33 i 34   do protokołu. 

 

   

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(teren o pow. 120 m²) ul. Słowiańskiej. 

   
Wiceburmistrz Katarzyna Kutereba -  Gnitecka wyjaśniła, że chodzi o wniosek dot. dzierżawy 

dot. przedłużenia dzierżawy przy Słowiańskiej na okres do 3 lat na kontynuowanie placu 

zabaw.   

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 głosami 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 głosami 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu budżetu, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 głosami. 

 

Uchwała Nr II/23/14 stanowi zał. Nr 35 i 36   do protokołu. 

   

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(działka nr 487/47 o pow. 159 m²) przy ul. Polnej. 

 

Chodzi o wydzierżawienie nieruchomości przy ul. Polnej – wniosek dot. dzierżawcy na okres 

3 lat na ogródek przydomowy. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 za  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 za 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu budżetu, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 radnych 
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Uchwała Nr II/24 /14 stanowi zał. Nr  38 i 39  do protokołu. 

   

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(działka nr 395/9 o pow. 138 m²) przy ul. Myśliwskiej. 

 

Pani Wiceburmistrz omówiła zagadnienie dot. to terenu przy ul. Myśliwskiej, współwłaściciel 

chce zawrzeć umowę na okres 3 lat na ogródek przydomowy.  

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 za  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 za. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu budżetu, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 radnych.  

 

Uchwała Nr II/25 /14 stanowi zał. Nr 40 i 41   do protokołu. 

   

22. Projekt uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

właściwego dla określenia polecenia wyjazdu służbowego Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący zaproponował Wiceprzewodniczącego Józefa Bogusława Sutyłę, który 

wyraził zgodę. 

 

STANOWISKA KOMISJI: 

1. KRGIB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 7 radnych 

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem 6 radnych. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu budżetu, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 radnych. 

 

Uchwała Nr II/ 26 /14 stanowi zał. Nr 42 i 43  do protokołu. 

 

Przewodniczący zaproponował włączenie do porządku sesji dwóch uchwał w związku z 

pismem wojewody który zwrócił uwagę że Komisje  RGiB oraz SKiS w swoich zakresach 

prac zawarły rozpatrywanie skarg. Nasz statut określa, że skargi rozpatruje wyłącznie 

Komisja Rewizyjna. W związku z tym wykreślamy słowo „skargi”: 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/5/14 RM w M-jach z dnia 28.11.2014w 

sprawie powołania KRGiB, określenie jej składu oraz przedmiotu działania, za 

wprowadzeniem 15 radnych. 

- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/14RM w M-jach z dnia 28.11.2014 r. w 

sprawie powołania KSKiS, określenia jej składu oraz przedmiotu działania, za 

wprowadzeniem 15 radnych. 

 

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/5/14 RM w M-jach z dnia 

28.11.2014w sprawie powołania KRGiB, określenie jej składu oraz przedmiotu 

działania. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, poddając pod głosowanie jego przyjęcie, za 

opowiedziało się 15 radnych. 
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Uchwała Nr II/ 27 /14 stanowi zał. Nr 44 i 45  do protokołu. 

 

24. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/14RM w M-jach z dnia 

28.11.2014 r. w sprawie powołania KSKiS, określenia jej składu oraz przedmiotu 

działania. 

 

Uchwała Nr II/ 28 /14 stanowi zał. Nr 46 i 47  do protokołu. 

   

25. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

 

Burmistrz odczytał sprawozdanie z działalności pomiędzy sesjami,  zał. Nr 48, ( bez pytań)  

Inwestycje, Burmistrz omówił 5 zadań, które są aktualnie realizowane ( dokumentacja 

techniczna Myśliwska, Sportowa, Mieszka wraz z sieciami, remont ulicy Bocznej w Lubinie, 

dokumentacja sieci sanitarnej ulicy Niepodległości – Wodiczki, dokumentacja sieci 

kanalizacji ulicy  Nowomyśliwskiej, projekt oczyszczalni ścieków w Międzyzdrojach) 

PYTANIA  

Radna Katarzyna Natkańska zapytała o szczegóły związane z Festiwalem Gwiazd i wyjazdem 

do Warszawy.  

Burmistrz wyjaśnił, że mamy zamiar  Festiwal Gwiazd  organizować wg innego scenariusza, 

Gmina chce ograniczyć swoje środki, wspierając się środkami zewnętrznymi. Spotkanie 

dotyczyło programu na odpowiednim poziomie oraz aspektu finansowego, trwają rozmowy z 

agencją  pijarowską odnośnie pozyskania środków zewnętrznych na ten festiwal. Gmina 

planuje ograniczyć wydatki max. do 600 tys. zł Tego właśnie  dotyczyło spotkanie z 

Dyrektorem  Lubaszenko.   

 

Radna Czyż zapytała o firmę reklamową, która  zajmuje się organizacją festiwalu, Burmistrz 

odpowiedział, że na razie nie ma umowy i nie ma upoważnienia, aby na tym etapie o tym 

mówić, są to pewne dane handlowe, ale oczywiście powie radnej indywidualnie. 

 

Radny Mateusz Bobek zapytał, czy prawdą  jest, że w Międzyzdrojach powstanie Lidl i jaki 

jest to wpływ do budżetu z tego tytułu. 

 

Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że została sprzedana działka przy 

Niepodległości, był jeden kontrahent, była to sieć Lidl. 

 

  Sprawozdanie finansowe stanowi  zał. nr 49 . Burmistrz przedstawił wykonanie 

budżetu po 11 miesiącach. Mamy nadwyżkę operacyjną w kwocie 766 tys. zł. Burmistrz ma 

nadzieję, że uda się wykonać nadwyżkę finansową.  

Przewodniczący zamknął ten punkt porządku. 

 

26. Informacja Przewodniczącego Rady w zakresie spraw wniesionych do Rady oraz               

o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący nawiązał do spraw wniesionych do Rady Miejskiej: 

 

1) Wniosek omawiany na posiedzeniach komisji, sprawa wraca ponownie na komisję, 

wcześniej Rada poprzedniej kadencji nie wypowiedziała się w tej sprawie, a chodzi o 

projekt przebudowy molo. 

 

STANOWISKA KOMISJI  
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1. Komisja RGiB – negatywnie, ale komisja nie uważa sprawy  za 

zamkniętą, chodzi o więcej danych i spotkanie                            

z zainteresowanymi. 

2. Komisja SKIS jest przeciwna wydaniu takiej zgody ponieważ 

nie znamy wartości przedsięwzięcia, poza tym jesteśmy 

mniejszościowym udziałowcem, nie jesteśmy zainteresowani 

specjalnie inwestowaniem w to przedsięwzięcie, a i projekt nie 

przypadł komisji do gustu.   

 

Przewodniczący zaproponował, aby nie zamykać sprawy, może należy wyartykułować chęć 

rozmowy przy udziale przedstawicieli komisji na wspólnym posiedzeniu komisji. Temat 

potraktujemy jako otwarty. 

 

Burmistrz uważa, że  teren jest atrakcyjny, i zasługuje na coś więcej aniżeli to co zostało 

zaprezentowane w projekcie , osobiście jest przeciwko. Rozbudowa  jak najbardziej, ale pod 

warunkiem, że będzie to zaakceptowane społecznie. 

 

Radny Bogusław Sutyła widzi ten temat w powiązaniu  z zagadnieniem,  o którym wcześniej 

mówił, a mianowicie podmywanie schodów prowadzących z molo na plażę. Prośba o 

spojrzenie globalne, aby połączyć te zagadnienie. 

 

Burmistrz zaznaczył, że schody są po stronie Gminy, znany ten temat i chcemy odwrócić 

schody w stronę plaży, zamiast morza. Najprawdopodobniej będzie to  wymagało 

dokumentacji , jeśli Rada uzna ten wydatek, Burmistrz zobowiązał się, że znajdziemy na to 

pieniądze.  

 

WNIOSEK Rada negatywnie opiniuje koncepcję rozbudowy molo, za przyjęciem 

opowiedziało się 15 radnych oraz widzi się  konieczność spotkania się z tym tematem przy 

udziale zainteresowanych stron na  początku przyszłego roku, taka odpowiedź zostanie  

wystosowana do zainteresowanych. 

Burmistrz zaproponował, aby połączyć ten temat ze sprawami studium. 

 

Przewodniczący zwrócił się do Radnego Zbigniewa Mittelstadta, że przeoczyliśmy 

konieczność wprowadzenia zmiany w składzie komisji SKiS, poprzez włączenie 

zaprzysiężonego Radnego,  do komisji.  Ze względów proceduralnych nie możemy zrobić 

tego na dzisiejszej sesji ponieważ raz podjętej uchwały nie można zmieniać na tej samej sesji, 

Przewodniczący zobowiązał się, że zrobi to na kolejnej sesji.  

Przewodniczący odczytał pismo - prośbę o zatrudnienie akordeonisty w zespole 

„Fale”, ale sprawa jest już pilotowana przez Burmistrza, który zaproponuje zwiększenie 

środków w formie dotacji. Taka jest możliwość. 

Chodzi również o wskazanie osób do pracy w komisji mieszkaniowej, do tej pory były dwie 

osoby,  przedstawiciele Rady, stąd   prośba,  aby tak pozostało. Do pracy w komisji zgłosiły 

się 4 osoby, Przewodniczący zwrócił się z prośbą o potwierdzenie kandydatur. 

Burmistrz dodał, że jest to komisja opiniująca, doradcza, komisja jest społeczna, nie 

jest odpłatna i nie daje  uprawnienia do zwolnienia z pracy w tym dniu.  

Propozycje: Jan Węglorz jako przedstawiciel komisji RGiB oraz pani Anna Oleksy, jako 

przedstawiciel KSKiS. Wskazanie nie zostało przegłosowane. Przygotowany będzie projekt 

uchwały w tym zakresie.  

 Do Rady Miejskiej wpłynęła również opinia RIO odnośnie opinii w sprawie budżetu, 

ale to będzie potrzebne  na kolejną sesję.  



 15 

        

27. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

Burmistrz przygotuje odpowiedzi na piśmie. 

 

28. Wnioski komisji i radnych. 

 

Radny Filip Szyszkowski odczytał  wniosek skierowany do Przewodniczącego Rady Jana 

Magdy, w imieniu  klubu Radnych „Forum Obywatelskie” , który wnosi o utrzymanie na 

obowiązującym poziomie podatków i opłat lokalnych, w tym: 

Podatku od nieruchomości, opłaty targowej, opłaty miejscowej, opłaty z tytułu 

zagospodarowania odpadów komunalnych, podatku od środków transportu,  z zastrzeżeniem 

dostosowania stawki  do wartości minimalnej określonej przez Ministra Finansów, a także 

zachowania istniejących stawek za najem komunalnych lokali mieszkalnych i użytkowych 

oraz stawek za dostarczenie wody i odbiorów ścieków. 

 

 Burmistrz zapytał, czy dotyczy to okresu kadencji, wnioskujący potwierdził że tak. 

Zdaniem Burmistrza jest to daleko idący wniosek, musi to najpierw przedyskutować z Panią  

Skarbnik, czy nie będzie to rodziło skutków finansowych w wieloletnie prognozie 

fonansowej. Odpowie  na sesji budżetowej, po wnikliwej analizie na ile jest to możliwe. 

 

Radny Mateusz Bobek był jednym z inicjatorów tego pomysłu, i czuje się w obowiązku, aby  

wyjaśniać intencje. Wszyscy jesteśmy po kampanii wyborczej, temat podatków przewijał się 

wszędzie, koszty życia w Międzyzdrojach były ważne w tej kampanii. Mówimy o 

zrównoważonym budżecie o kosztownej promenadzie, ale nie zapomnijmy o portfelu 

przeciętnego mieszkańca. Poza tym Radny uważa, że jest to całkiem realne przedsięwzięcie. 

Dajemy szansę mieszkańcom, aby te podatki pozostały w ich kieszeniach, aby mogli 

zadysponować tymi pieniędzmi.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek, który stanowi zał. Nr 50, proponując 

uzupełnienie wniosku o zapis kadencji 2015- 2018 .  

Sytuacja mikro i makro ekonomiczna tak szybko się zmienia, że być może nie będziemy 

musieli podnosić podatków, powiedział Radny Mateusz Bobek. 

Poza tym musimy mieć świadomość, że działa to w obydwie strony, nie możemy 

wykluczać ew. obniżki, dodał Przewodniczący.  

Jeżeli nadwyżka się pokaże w zakresie np. odpadów komunalnych, musi być ona  

bilansowana, i wówczas  albo przeznaczymy ją na zadania inwestycyjne sytemu, albo oddamy 

mieszkańcom.  

 

Radny Janusz Piłat przypomniał, że wsłuchujemy się w głos naszych wyborców, jesteśmy po 

wyborach, dajmy sobie szansę i spróbujmy. 

 

Przewodniczący wnioskuje o zamknięcie dyskusji poddając pod głosowanie zgłoszony 

wniosek, za przyjęciem opowiedziało się 13 radnych, wstrzymały się 2 osoby.  

 

29. Wnioski i skargi mieszkańców. 

 

Przewodniczący poinformował, że punkcie „Wnioski i skargi mieszkańców” mogą się 

wypowiedzieć: radni w imieniu mieszkańców gminy, sołtysowie i  inne osoby.  
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Radny Jan Węglorz nawiązał do schodów przy Niepodległości należy je  uprzątnąć, gdyż jest 

niebezpiecznie. Burmistrz upoważnił radnych, aby sami interweniowali w sprawach 

porządkowych bezpośrednio u Kierownika, zachęca do takich działań radnych i 

mieszkańców. W razie problemów prośba o interwencję Burmistrza.  

 

Przewodniczący przypomniał  o oświadczeniach majątkowych pod rygorem pozbawienia 

diety, należy je złożyć do 28.12. Przewodniczący poinformował o szczegółach dot. 

wypełniania oświadczeń oraz druku dot. działalności gospodarczej. 

 

Burmistrz poinformował i zaprosił na spotkanie opłatkowe w MDK. 

 

30. Zakończenie obrad. 
 

W związku z zakończeniem porządku posiedzenia,  Przewodniczący zamknął obrady II sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokółowała: 

M.Nurkowska  

 

 

 

 
 

Przewodniczący obrad Jan Magda, Przewodniczący RM………………… ……………….. 

 

Międzyzdroje, 23.12.2014 r. 


